
Ranst, 14 juni 2022        

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad  
Aan de algemeen directeur  
Gustaaf Peetersstraat 7  
2520 Ranst  

 
 

Geachte, 

Graag had ik volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 20/06/2022. 

Interpellatie eerstelijnszone 

Naar aanleiding van een mailwisseling tussen minister Jambon en enkele inwoners van onze 
gemeente zouden we nog een aantal vragen willen stellen in verband met het feit dat onze 
gemeente in de toekomst bij de eerstelijnszone Antwerpen zal behoren.  

Op de vorige gemeenteraad heeft de burgemeester naar aanleiding van een interpellatie van Christel 
Engelen vermeld dat er wel degelijk een uitzondering is aangevraagd voor de indeling van Ranst bij 
de regio Antwerpen voor zowel de woonmaatschappijen als voor de eerstlijnszone.  

Nochtans lezen we in de mail van minister Jambon een andere versie van de feiten. In zijn 
briefwisseling lezen we letterlijk: 

“De indeling in referentieregio’s is het resultaat van een consultatietraject waarbij feedback werd 
gevraagd van zowel de lokale besturen, gebundeld in een advies van de gouverneur, als van de 
Vlaamse sectorale beleidsdomeinen, gebundeld in een advies van de bevoegde ministers. Uit dat 
traject kwam naar voren dat het gemeentebestuur van Ranst een voorkeur had om bij de regio 
Antwerpen te worden ingedeeld. De voorkeur van de gemeente was een belangrijke factor om tot 
een indeling bij de regio Antwerpen over te gaan”. 

Welke van de twee versies is dan correct? 

Volgens de mail van minister Jambon kan er nog steeds een uitzondering aangevraagd worden. De 
modaliteiten van de procedure via dewelke een uitzondering aangevraagd kan worden, worden 
immers pas de komende maanden vastgelegd. Daarom zou ik volgend besluit willen toevoegen aan 
deze interpellatie waarbij we meteen vragen aan de volledige gemeenteraad om deze 
uitzonderingsmaatregel gezamenlijk aan te vragen. Als stemming zou ik dan willen voorleggen: 

De gemeente Ranst vraag aan de Vlaamse regering om een uitzonderingsmaatregel voor de 
indeling van de Eerstelijnszone. We vragen de mogelijkheid om te behoren tot de eerstelijnszone 
Pallieterland (referentieregio Rivierenland) in plaats van tot de Regio Antwerpen. 


